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LA VEU DE MAR
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LA VEU DE MAR

La veu de Mar es va deixar 
de publicar durant els anys 
2010 i 2011. En aquest 
2013 hem decidit reprendre 
la publicació i fer-ho 
anualment.
Tal com era en un passat 
recent, la Veu de Mar pretén 
oferir una recopilació d'allò 
més destacat de les nostres 
activitats, les nostres fites i 
també alguns dels nostres 
desitjos. La hem dividit en 
les mateixes seccions en 
que organitzem l'Associació.

Social: l'Associació dedica 
part del seus recursos i 
esforços a satisfer als seus 
socis amb actes festius i 
col·laborant en les festivitats 
dels barri

Cultura: l'Associació creu 
que ha d'aportar cada any 
quelcom a la memòria de 
Baix-a-mar i que perduri en 
el temps. enguany hem 
dedicat els nostres esforços a 
reivindicar la figura del 
nostre veí, antic pescador i 
artesà de maquetes de 
vaixells, Josep Llaò. L'any 
passat es va fer el mateix 
amb el pintor Salvador 
Pujadas.
Des d'aquí animem als socis i 
sòcies que es vegin en cor de 
recollir, organitzar i 
confeccionar un llibre sobre 
la memòria històrica de Baix-
a-mar, per a transmetre-la a 
les noves generacions. Seria 
una llàstima que es perdessin 
els records d'aquell que han 
fet possible Baix-a-mar.

Joventut: Col·laborant amb 
l'Ajuntament, mantenim 
obert el pati del col·legi 
Arjau, per als nostres nens i 
joves, durant tot l'any i amb 
finalitat esportiva i altres 
activitats orientades als 
nostres joves i les seves 
famílies.
Baix-a-mar disposa de tres 
estupendes àrees juvenils: 
jardins de Ribes Roges, plaça 
Mediterrània i pati del col·legi  
Arjau. Encara que tot és 
millorable, la situació de 
Baix-a-mar, és, en aquest 
aspecte, positiva.

Cursets:  Encara que el 
Centre Cívic de Mar actual no 
reuneix ni les mínimes 
condicions per a realitzar 
aquestes activitats, oferim el 
màxim i més variat nombre 
de cursets perquè els 
considerem d'un gran valor 
social. A més, de formar 
disciplines escollides, els 
cursets són un excusa per a 
connectar-se amb altres 
persones, que tant ens cal. La 
AV de Mar vol potenciar 
aquestes activitats 
per la seva repercussió 
positiva entre els ciutadans, 
ja siguin socis o no.

Reivindicacions: Les 
reivindicacions són essencials. 
L'Associació posa en contacte 
i ajuda dins les seves 
possibilitats a aquells 
organismes que solucionen 
els problemes, amb la 
realitat. Enguany l'Ajuntament 
ha atès algunes d'aquestes 
reivindicacions, que més 
endavant enumerarem. Però, 
desprès de tants anys sense 
millores a Baix a mar, s'han 
anat acumulant masses, i 
encara que s'han resolt 
algunes, queden moltes i molt 
importants per resoldre i, 
conseqüentment, per 
reivindicar.

En  2012 es va reivindicar 
amb èxit la remodelació del 
pas sota via, en el carrer 
Llibertat. Sens cap dubte, un 
assumpte pendent molt 
negatiu, que esperem ajudi a 
millorar significativament la 
Marina i tota Baix-a-mar.
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Al 2011 la Remullada Popular Vuitcentista va 

tenir poca participació perquè no es va fer en 
el el millor dia de la setmana

La Remullada ve tenir lloc un divendres, la qual 
cosa ja va demostrar que no era un dia 

adequat, enguany s’ha tornat a fer en 
diumenge, i la participació ha estat 

molt bona

Al 2011 també es va fer una 
col·lecció de làmines retallables 

commemoratives .

Cartell de les actuacions de música 
a Mar

L’any 2011 no vam tenir revista però, 
des de l’Associació, es van fer moltes 
activitats.

Vam regalar 800 plantes per decorar 
els balcons del veïnat.

Música al carrer
Entre les actuacions musicals i batucades, van 

destacar la música al carrer per part del grup 

Havana Latin Soul, que va tenir lloc el 4 i 25 

de juny i l’1 de juliol pels carrers del Barri de 

Mar de Vilanova

2011, ANY SENSE REVISTA
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EL PAS SOTA VIA, UN ÈXIT
El pas sota via del carrer Llibertat ha estat un dels punts forts de les reivindicacions 
per les quals hem lluitat enguany, el resultat ha estat la determinació per part de 
l’Ajuntament d’iniciar les obres de remodelació durant aquest 2013. 
La inversió ja està aprovada. L’alcaldessa Neus Lloveras va comunicar la resolució i 
tan sols ens cal veure que ja sigui un fet.

                                       

LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS
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Al  Molt Honorable  President de la Generalitat de Catalunya
Els ciutadans de Vilanova i la Geltrú, davant el fet de tenir el port pesquer enreixat i segregat de la ciutat des de fa més de
deu anys, recorrem a vostè per una solució ja que no hem estat atesos degudament en les nostres reivindicacions per part
de Ports de la Generalitat.  Es per això que

EXPOSEM:            El port pesquer està pràcticament tancat al públic.

Per visitar-lo cal fer-ho de 10 a 13 i de 18 a 20 h, passant per un control exhibint el carnet d'identitat.
Per llei i en aquest tipus de ports, no es pot dificultar l'accÈs raonable al mar als ciutadans. AixÚ ho corrobora el fet que en
la resta de ports pesquers de Catalunya l'accés és lliure.

Hi ha instal·lada una gran tanca de barrots.

D'uns tres metres d'alçada i d'uns dos-cents de llargada, situada urbanísticament en un lloc que creiem molt inadequat, més
prop del nostre Passeig Marítim que dels vaixells que pretén protegir. És el tancament fÌsic del port pesquer. Aquesta tanca
mai ha estat acceptada per la ciutadania perquè és un espantall, recorda la tanca d'una presó, és un monument a la segregació,
degrada la zona i no afavoreix la incipient hostaleria enfront del port. Durant deu anys s'ha demanat reiteradament la seva
substitució per una més acceptable des de diferents sectors de la ciutat. En un ple de l'Ajuntament es va aprovar (per
unanimitat) sol·licitar a Ports el mateix. Tot això no ha tingut resposta. Es per això que

RECOLLIDA DE SIGNATURES, 11 DE JUNY PELS CARRERS DE VNG...    DEMANEM:
1- Accés lliure als ciutadans a l'interior del port pesquer, o a una part substancial del mateix sense
més exigències, com succeeix en la resta dels ports pesquers de Catalunya.

2- Que es llevi la tanca actual instal·lada i se substitueixi per una altra més raonable.

Envia un e-mail
de suport www.avbarridemar.org

tanca del port

PORT CONTROLAT    SI      .    .    .   TANCA  ACTUAL   NOAixò sí

LA RECONQUESTA DEL PORT, 10È ANY

R e s t a u r a n t

Aquesta part sí que ens 
agrada, una solució a la 
seguretat sense ferir  la 
vista.

TENIM EL PORT ENREIXAT, INVISIBLE I PROHIBIT ALS 
CIUTADANS, 
SEGREGAT DE 
LA CIUTAT



L a  V e u  d e  M a r ,  G e n e r  2 0 1 3  

7

LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

Així s’ha 
resolt el 
tema de 

seguretat a 
Tarragona, 
molt més 

civilitzat, no?

El port, una mala 
solució a Vilanova

Hem trobat molt 
bones solucions a 
altres llocs propers a 
Vilanova, jutgeu 
vosaltres mateixos.
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LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

Subhasta de peix pública, a Sant Carles de la Ràpita

Dàrsena pesquera de L’Ametlla, oberta al públic. 

Hi ha un bar-restaurant

Dàrsena pesquera de Cambrils, oberta al públic.  Es 

pot presenciar la subhasta. Hi ha un bar-restaurant

Tot això, no ens agrada

a VILANOVA!

Tot això, sí que ens agrada!
Altres ports no estan tan enreixats

Passeig del Moll de Ponent

Aquí no es veu res de res....

Dàrsena pesquera de Vilanova 
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LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

Aquestes lletges edificacions no tenen 
cabuda a l’actual Rambla del Far. Fecsa 
Endesa els ha de renovar perquè no 
només les hem amortitzat, sinó que a més 
hem pagat a la companyia per endavant 
una quantitat suficient per comprar unes 
subestacions noves.

Els veïns de Mar demanen el trasllat de dos 
transformadors d’Endesa

El pont de 
la Renfe a 
la Ronda 
Europa

Ens han promès 
que aquest any 
2013 desapareixerà 
el vergonyós 
aspecte 
d’aquest pont.
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Paleta cromàtica a la 
façana marítima de 
Vilanova.

A principis d’any, l ’Ajuntament va 
presentar una paleta de colors per la 
rehabilitació de façanes històriques. Però, 
és clar, només es tenia en compte el 
“nucli antic”, que segons sembla, no té 
res a veure amb el barri de pescadors, 
com si aquest barri no fos també històric 
a la nostra ciutat. Però, què passa amb la 
façana marítima? Ens sembla que s’han 
oblidat que també és emblemàtica.

LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

Des de l’Associació de Veïns de Baix-a-
Mar reclamem que la nostra estimada 
façana marítima i la resta del barri de 
mar t ingui una paleta de colors 
consensuada i adient. No es lícit que 
tothom faci la seva i es vagin eliminant, 
a cop de pinzellades maldestres, les 
tonalitats característiques del nostre 
barri, que, al cap i la fi, hauria de ser un 
dels més representatius del nostre litoral 
mediterrani.

Si els objectius de l’Ajuntament eren 
cercar un equilibri en la recuperació del 
cromatisme que definia tota una època, 
retrobant així el seu caràcter, no es pot 
recuperar també aquest cromatisme 
històric i l’harmonització en el nostre 
barri de mar? 

Desitgem que es recuperin els blancs i 
blaus que ens havien caracteritzat 
sempre i que formen part del nostre 
caràcter mediterrani. I tal com succeeix 
sovint, estarem esperant que la nostra 
ciutat miri més a mar, i si va a mar, que 
contempli més la nostra façana i tot un 
barri més mediterrani.

Això no ens agrada

Així és com hauria de ser tota la façana marítima
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LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

El que cal emprendre urgentment (si 
es pretén posar en valor la ciutat de 
cara al turisme i com un acte de 
justícia respecte a Baixamar i els seus 
veïns). 

Sempre ha costat molt millorar 
Baixamar i ara que no hi ha ni un 
duro, serà una missió impossible. Però 
cal seguir al peu del canó.

- La remodelació i modernització de la 
Marina, que s'està encaminant cap a la 
marginalitat. (Carrers de vianants, més 
arbres, menys cotxes aparcats, millor 
il·luminació, facilitats per posar 
ascensors i rehabilitacions dels vells 
habitatges, etc.)

- La remodelació de la platja del Far i el 
necessari cobriment del torrent de la 
Piera.
- La remodelació del Passeig Marítim.
- Encaixar el port a la ciutat.

Allò més bonic i allò més lleig del nostre barri

Què cal emprendre?

Un balcó molt bonic... ...i un torrent clavaguera a la platja del far

93 815 65 85
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L'Ajuntament ho ha fet 
bé aquest 2012 

- En una situació econòmicament 
c o m p l i c a d a , h a e m p r è s l a 
modernització del vergonyós pas sota 
v i e s a l c a r r e r L l i b e r t a t q u e 
transformarà aquesta zona i també la 
Marina. Serà un fet al 2014.

- Vol transformar el polígon industrial 
de la Sínia de les Vaques en un recinte 
comercial, per dinamitzar la zona i 
com una rectificació de la lamentable 
decisió del consistori presidit per Sixte 
Moral, de trist record per Baixamar. 
L 'A s s o c i a c i ó h a d e m a n a t q u e 
s'urbanitzi aquest recinte d'acord a les 
seves noves activitats i una nau per 
instal·lar una biblioteca per als nostres 
joves i per als que no ho són tan.

- Està treballant perquè la ciutat 
recuperi el front de mar comprès entre 
el port pesquer i el Club Nàutic. La AV 
de Mar seguirà insistint a l'ajuntament 
pe rquè es vag in desmun tan t 
aquestes ridícules i inútils tanques 
instal·lades arreu al port i es 
substitueixin per una altra cosa 
més civilitzada.

LA VEU DE MAR
- El Museu del Mar i els seus jardins, 
seran remodelats i potenciats el 2013. 
No cal dir que serà una gran millora, 
esperada i beneficiosa per tothom.

- Tot això, no està gens malament, no 
creuen? Tot són projectes en estat de 
realització, perillosos perquè molts 
queden sovint en paraules. L'Associació 
creu que, en els que es citen, la cosa 
va de debò. Cal tenir paciència perquè 
les actuacions municipals solen emprar 
un parell d'anys des que s'assegura que 
es farà alguna cosa, fins que es 
compleix i s'inaugura.

- Un però: ha estat pusil·lànime amb 
Ports de la Generalitat.
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SORTIDES I FESTES

El temps fa la guitza en els 
dies centrals de Sant Pere
Encara que la remullada va acabar remullada 
també per la pluja, van ser molts els 
participants i al dinar van assistir més de 80 
persones.

Cartell de la Remullada 2012

Participants a la XXII Remullada Popular Vuitcentista
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Sopar Ball a Can 
Pahissa realitzat a 
l’estiu

El dia de 30 de setembre 
es va realitzar també un 
dinar ball

SORTIDES I FESTES

Participants a les sortides de Cardona i L’Espluga de Francolí

Visita a la Col·legiata del Castell de Cardona. Mines de 

sal i museu.

Visita a les coves de l’Espluga, museu de la Vida Rural i 

El Celler.

Sortides a Cardona i 
L’Espluga de Francolí
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SORTIDES I FESTES

Cartell de la festivitat de la 

Immaculada Concepció

Ballada de sardanes a la festivitat de 

la Immaculada Concepció

A banda de reivindicar, 
també ens ho passem molt 
bé....

TAPAS VARIADAS
PLATOS COMBINADOS

C/ Canarias, 5  93 815 58 31
Los sábados, almuerzo especial de PACO
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Exposició de maquetes al 
Centre Cívic de Mar durant 

l’estiu 2012

Exposició, Josep Llaó

L’Associació de Veïns Barri de Mar, 

amb la col·laboració del Museu del 

Mar, ha tingut el plaer d’oferir a ka 

ciutat de Vilanova i la Geltrú uan 

exposició de barques, vaixells i 
pintures fetes per l’artista Josep Llaó.

L’exposició va ser un èxit, ja que va 

ser visitada per unes 1200 persones 

de Vilanova i rodalies.

En nom de la junta de l’Associació i 

del Museu del Mar, agraïm a tots els 

visitants la bona acollida. Tenim 

interés a fer més exposicions i donar 

suport a artesans, pintors, etc. de la 

nostra localitat, especialment del 
nostre barri.

EXPOSICIONS, JOSEP LLAÓ

Portada del llibre de Josep Llaó

Maqueta, Barca d’arrossegament
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D’NTERÉS GENERAL

Silvia Conill Sacco és 

veïna del Barri de Mar i 
actualment cursa 3r d’ESO
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GIMCANA INFANTIL

Es va organitzar una 
gimcana a l’ Arjau i a 
la Plaça de la Rajanta 
per a tots els nens i 
nenes del barri de 
Mar. l’ Ansenio Resa 
(membre de l’ 
Associació i 
encarregat de tots els 
temes de joventut) 
amb ajuda dels seus 
nois van muntar-la . 
La participació va ser 
molt bona (uns 43 
nens i nenes) es va 
fer entrega d’ una 
medalla a tots el 
participants i vam 
oferir un berenar a 
càrrec de l’ Associació 
de Veïns Barri de Mar. 
Aquest any esperem 
poder tornar-la a 
oferir. 

PATI OBERT
Com ja sabeu, aquest es un 
servei que oferim des de fa 2 
anys conjuntament  
l’Ajuntament i l’ Associació de 
Veïns Barri de Mar a l’Escola 
Arjau. L’ Ansenio és el 
responsable del bon 
funcionament d’ aquest servei. 
Des d’aquí agraïm a tots els 
usuaris  per la seva implicació i 
harmonia que fa possible 
mantenir les instal·lacions en 
bon estat.  

Participants a la gimcana

JOVENTUT, EL PATI DE L’ARJAU

Torneig de futbol sala

Participants a la gimcana
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EQUIP FEMENÍ DE 
FUTBOL

Després d’anys sense tenir equip, 
unes jugadores que de la ma de 
l’Ansenio van estar jugant al Futbol 
Club Barcelona i al Vilanova Futbol 
Club, han tornat al Barri, i aquesta 
vegada com entrenador l’Abraham 
Carmona (alumne de l’Ansenio). Amb 
ell estan fent una gran temporada a 
la Lliga Federada de Catalunya. 
Felicitem a les noies i esperem que 
puguin pujar a la Divisió d’Honor de 
una lliga que fins ara  van primeres. 
Des de aquí agraïm tant a l’ AV Barri 
de Mar com a  RDI impagos pel seu 
suport .

JOVENTUT, EQUIP FEMENÍ DE FUTBOL
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CURSOS I ESPORT

Alguns alumnes en un moment de les classes impartides

TAO TZU JAN
El mestre de Tao Tzu 
Jan, Alejandro López, 
imparteix classes 
gratuites d’aquest art 
marcial  fundat per 
Angel Marín.
Qui vulgui conèixer la 
tècnica i entrenar pot 
demanar informació a 
l’Associació de Veïns.
Les classes tenen lloc 
al Centre Cívic, els 
dimecres i divendres 
per la tarda.

                                                          
                                              

Classes d’arts
marcials

Des de fa un any 
s’imparteixen classes d’arts 
marcials al local del Centre 
Cívic de Mar.

Esperem també aconseguir  
en un futur proper 
instal·lacions més adients 
per realitzar activitats en 
millors condicions. 

MENÚ DIARI

12€
Passeig del Carme, 21

93 815 12 84

Alejandro López i Carlos Marín
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Una classe del curs d’anglès 

Classes d’anglès

Les classes d’anglès que 

ofereix l’Associació estan 

adreçades sobretot a 

alumnes en una edat en 

que es creu més difícil 
aprendre un idioma. Però 

ja és evident que els 

resultats són molt bons i 

tot és possible amb 

voluntat.

ELS CURSOS

C l a s s e s d e 
Ioga

Dos dies al matí, i 

dos a la tarda 

s’imparteixen 

classes de ioga 

Trobareu més  

informació sobre 

els cursos a 

l’Associació.
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ASOCIACIÓN LARINGECTOMIZADOS GARRAF

Otra voz es posible.
Escucha a tu voz interior y

sigue adelante, aún cuando las
personas te digan que no puedes
hacerlo. .

La voz es el medio que
tenemos los seres humanos para
relacionarnos con nuestros
iguales. Mediante la palabra nos
expresamos, nos socializamos y
hacemos ver a los demás
nuestros sentimientos, nuestra
felicidad y nuestros pesares.

Tras una Laringectomía la
consecuencia más notable es la
pérdida de la voz, así, el paciente
además de acostumbrarse a la
necesidad de respirar mediante
un traqueostoma, tiene que
aprender a vivir sin la
posibilidad de ser escuchado, con
la consecuente merma que esa
falta de voz le provoca.

Desde la Asociación de
Laringectomizados del Garraf
''ASLAGA'', pretendemos dar
una solución a todas las
personas afectadas por esa
incapacidad, y queremos
transmitirles que existe otra voz,
que la operación no priva en
modo alguno de la facultad de
hablar, que podemos y debemos
ser escuchados.

Actualmente existen muchos
métodos para poder recuperar la
capacidad del habla, así un
paciente operado de laringe

puede valerse de una válvula de
fonadón o de un Laringófono,
pero entendemos, que por
costoso o por incómodo, son
métodos poco utilizados. En su
lugar, en la asociación se
imparten clases de voz
esofágica, de suerte que en
pocas semanas podemos
comenzar a construir frases
completas sin la necesidad de
aparatos externos y, en escasos
meses, seremos capaces de
mantener conversaciones fluidas
y normales.

El aprendizaje de la voz
esofágica no es imposible, si
bien, requiere de constancia y
voluntad. Por ello os animamos
a que os apuntéis a sus clases
totalmente gratuitas y que no
dejéis pasar la posibilidad de
volver a comunicaros con
vuestros familiares y amigos y de
haceros escuchar.

Puedes contactar con
nosotros enviando un correo
electrónico a info@aslaga.com

ASLAGAtiene su sede en el Centre
.Civicde Mar,PasseigMarítim n073,

Tefl:938154307

Nos encontraras los miércolesde
17:00 a 18:00.

¿Quiénes Somos?
La Asociaciónde Laringectomi-
zados del Garraf (ASLAGA)
nace como iniciativa de cuatro
operados de cáncer de laringe,
que de común, acuerdan inten-
tar cubrir las carencias que los
entes públicos, estatales y auto-
nómicos, padecen ante los afec-
tados por una laringectomía.

Entre susobjetivos:
• Prestar ayuda, cooperación y

asesoramiento a los afectados
por una operación de
laringectomía,a sus familiares
y a susamigos.

• Realizar actos socialespara la
comunidad.

• Realizar actividades en favor
de los afectados.

• Apoyar a la comunidad en el
aprovechamiento de los
beneficios interculturales,
sanitarios o de cualquier
Índole disponibles en la
comunidad autónoma de
Cataluña.

• Impartir clases de voz
esofágica, de suerte que en
pocas semanas el afectado
pueda comenzar a construir
frases completas, sin la
necesidad de aparatos
externos, y en escasos meses
sea capaz de mantener
conversacionesnormales.

• Visitas a los recién
laringectomizados en los
hospitales .

La ASLAGAes una entidad sin
ánimo de lucro en el ámbito de
la discapacidad.

D’NTERÉS GENERAL
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COMENCEM UN NOU ANY

Ha començat 
un nou Any, 
esperem que el 
2013 sigui 
molt millor!

Bon 2013 per a tothom!, a 
l’Associació de Veïns de Mar 
continuarem treballant per 
aconseguir tot el que és 
millorable per al barri.

Fotografies realitzades l’1 de gener 
de 2013 a la Platja de la República

El col·lectiu de la Platja 

de la República desitja 

a tothom un bon 2013 

Cursos de 
pintura

Ja fa temps que des de 
l’Associació s’imparteixen 
tallers de pintura al Centre 
Cívic de Mar.
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